
  
 
 

Referat 
 

Oppvekst og Utdanning 
Byfjord skole 
 
Postadr.: Postboks 8069 Forus, 4068 Stavanger 
Besøksadr.: Soltunveien 28 
Telefon: 51506550  
E-post:   
www.stavanger.kommune.no 
Org.nr.: NO 964 965 226 

 
Gruppe: Samarbeidsutvalget 
Møtested: BYFJORD SKOLE 
Møtedato/-tid: 12.03.25 KL 16.00 - 17.30 
Deltakere: 
 
 
 
 
Forfall: 

Leif Bjarte Johansson (SU-leder), Mette Guldbrandsen (FAU-leder/nestleder) Morten 
Haugneland (tillitsvalgt for pedagogene/ansatt) , Sara Gacanica, (avdelingsleder SFO/ansatt) 
Kirsti Natvik (rektor/sekretær), Elevrådsrepresentanter (fra elevrådet 2 stk),  
 
 
 
Sara Gacanica 
 

Kopi til: Personalet 

 
REFERANSE  JOURNALNR DATO 
  04.03.25 

 
Sak nr.:  
19/24/25 Møteinnkalling og referat godkjennes.  
20/24/25 Nytt fra elevrådet 
21//24/25 Nytt fra FAU 
22//24/25 Nytt fra skole og SFO 
23/24/25 Regnskap og budsjett pr. siste avsluttede måned. 
24/24/25 Eventuelt  
     
 
 
 
SAK  19/24/25 MØTEINNKALLING OG FORRIGE REFERAT 
GODKJENNES 
 
SU godkjente møteinnkalling og referat   3. SU 29.01.25
 
SAK 20/24/25 NYTT FRA ELEVRÅDET 
SU tok saken til orientering 
 
Saksutredning:  
 
 
Elevrådet har ikke hatt nytt møte siden sist. De har brukt tid på å planlegge Fair Play Cup som 
som nå pågår. 
 

 

https://docs.google.com/document/d/1m4HOfFu7tqlyQ61eoDyL-Dgla9koC-yMjSSvmJRDFSQ/edit?tab=t.0


 
 
 
SAK 21/24/25 NYTT FRA FAU 
SU tok saken til orientering 
 
 
Saksutredning: 
 
 
Viser til referat fra tirsdag 04.03.25 på skolens hjemmeside. 
 
 
SAK 22/24/25 NYTT FRA SKOLE-SFO 
SU tok saken til orientering. 

Saksutredning: 

Modulbygget: Søkeprosess om fortsatt bruk pågår. Viser til orientering på sist SU/FAU-møte i 
januar. Ikke noe nytt å melde enda. 

Ventilasjonsanlegget: Reparasjonsarbeid på det tekniske anlegget pågår fortsatt. Befaring med 
byggansvarlig og teknisk drift skjer onsdag 05.03. 

Fair-play-Cup pågår. 

Intiert og ledet av et aktivt og driftig elevråd. 

Foreldremøter går av stabelen denne uken og neste. 

Det må foretas valg av nye representanter, og det er lurt å gjennomgå dokument med foreldreråd 
knyttet til nettvett. 

Status bemanning og videreutdanning 2025/25: 

● Ingen lærere tar videreutdanning neste skoleår. 
● Vi har ansatt 2 nye lærere fra og med skoleåret 2025/26. Disse er: 

Maria Laugaland, 25 år. Ferdigstiller grunnskolelærer 1.-7 med master i spes.ped denne 
våren. 

Marit Stifoss, 26 år. Ferdigstiller grunnskolelærer 1.-7. med master i spes.ped denne 
våren. 

● Internoverføring av ny  miljøveileder fra Tastaveden. Hennes navn er Therese Møller og 
er utdannet barnevernspedagog. Dekker blant annet behovet for oppbemanning i både 
skoledel og SFO på kort og lang sikt. Therese vil fortrinnsvis være tilknyttet 2.trinn både i 
skole og SFO. 

● Vi har 2 pedagoger som nylig  har gått ut i foreldrepermisjon, og vi har pedagoger som 
skal ut i foreldrepermisjon. Jobber med å fylle behovet for lærervikariat for skoleåret 
2025/26. 

● Vi vil før påske eventuelt lyse ut andre stillinger i SFO. Hvordan behovet vil se ut beror på 
finanseringsmodell for økt bemanning i SFO for 2025/26. 
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https://www.minskole.no/byfjord/underside/20939


 
 
 

Skolen gjennomfører ståstedanalysen denne våren: 

Info fra sist møte: 

Gjennomføres ca hvert 3 år på oppdrag fra skolesjefen. Dette er en skolebasert vurdering der 
skolens ansatte vurderer skolens praksis i lys av ulike data. Samsvarer resultatene med skolens 
praksis? Hvor ligger våre styrker og utfordringer? En del av arbeidet er også å gjennomføre 
individuelle egenvurderinger der den ansatte tar stilling til ulike påstander om skolens praksis. Til 
slutt kommer oppsummering og konklusjon. I hvilken retning bør vi gå, og hvilke tiltak ønsker vi å 
sette i gang for å nå nye målsettinger? Spennende arbeid, som setter søkelyset på vårt daglige 
virke. Arbeidet resulterer forhåpentligvis i videreutvikling av skolens praksis til det beste for 
elevenes læring og utvikling. Det hele avsluttes med et dialogmøte der skolens ansatte, 
representanter fra skolesjefen og elev- og foreldrerepresentanter deltar. 

Vi er over halvveis i arbeidet, og ser frem til dialogmøtet fredag 11.04 der vi håper også 
foreldrerepresentanter har anledning til å delta. 

Fra SFO: 

Bystyret vedtok mandag 17. februar 2025 en ny forskrift om vedtekter for skolefritidsordningen.  

Det er gjort mindre språklige endringer, og justering av rekkefølge slik at vedtektene nå 
harmonerer med den nye opplæringsloven.   

I tillegg er vedtektene endret på disse områdene:  

● Presisering av hvem tilbudet gjelder for og bruk av 60% plass  
● Innføring av ny bestemmelse som gjør det mulig for kommunen å si opp SFO-plassen, 

hovedsakelig ved vesentlig betalingsmislighold  
● Presisering av saksbehandling og klagerett knyttet til tildeling av plass, avslag på plass og 

oppsigelse av plass.  
● Beskrivelse av minimumsbemanning 

 

Den største endringen i de nye vedtektene er at bystyret nå har vedtatt en bemanningsnorm for 
SFO. I vedtektene § 8 heter det nå at skolefritidsordningen skal være forsvarlig bemannet, og ha 
minimum én ansatt pr. 12 barn i åpningstiden.  

 

Bemanningsnormen gjelder fra og med skoleåret 25/26.  

Hvordan bemanningsnormen skal forstås og iverksettes vil skolesjefen komme tilbake til innen 
kort tid.  
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SAK 23/24-25 BUDSJETT/REGNSKAP 
SU tok saken til orientering. 
 
Saksutredning:  

Vedlagt økonomirapport viser et overforbruk på 353 042 kr noe som tilsvarer 104,5 %. 
Kostnader til lønn har et overforbruk på 868 704. 

Vi har ikke fått tilbakebetalt noen refusjoner. 

 

 

 

SAK 24/24/25 EVENTUELT OG PÅMINNELSE OM MØTEPLAN FOR 
HØSTEN MØTEPLAN FOR VÅREN 
 
Skoleårets møteplan: 
 

 FAU møte 17/9  1930 
 SU-møte 25/9   1630 
 FAU møte 12/11  1930 
 SU-møte 20/11  1600 
 FAU-møte 21/1            1930 
 SU- møte 29/1              1600 
 FAU-møte 04.03 1930 
 SU-møte 12.03  1600 
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 FAU-møte 13.05 1930 
 SU-møte 21.05  1600 

 
 
 
 
 
 

5/5 


	Referat 

